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   Utdragsbestyrkande: 

   
 

 

Nämnd Grundskolenämnden  
   

Offentligt sammanträde Nej  

   
Sammanträdesdag 13 april 2021  

   
Tid och plats Klockan 18:00-20:15, Blå rummet Gymnasietorget 

1 Huddinge/Digitalt via teams 
 

   
 Ledamöter Frånvarande  

följande paragrafer 
Tjänstgörande  
ersättare 

 Beslutande  Jelena Drenjanin (M), 

Ordförande 

  

 Gorges Barkho (KD), 1:e vice 

ordförande 

  

 Rasmus Lenefors (S), 2:e vice 

ordförande 

  

 Nicolas Holst (M)   
 Malin Pamp (M)   
 Martin Lindström (C)   
 Christopher Smith (L)   
 Fredrik Fjällström (S)   
 Marzieh Amiri (S)   
 Leif Tjärnstig (V) Samtliga Karl Rylander (V) 
 Louise Rollins (MP)   
 Sven Pernils (SD)   

 

 
Närvarande ej tjänst-

görande ersättare 
Ann-Christine Eklöf (M), Shadi Domat (L), Pia Berggren (DP), Robert Andersson 

(HP), Jan Nordström (S), Victor Emanuel Mazilu (S), Rolf Lindberg (SD) 

 
Övriga närvarande Se nästa sida 

 
Utses att justera Rasmus Lenefors 

   

Justeringens tid Måndagen den 19 april 2021 Paragrafer 1-19 

   

Underskrifter   

 Agneta Sarenius Wickström  
 Sekreterare 

 

 

 Jelena Drenjanin  
 Ordförande 

 

 

 Rasmus Lenefors  
 Justerande 

 

 

Protokollet har signerats digitalt: för underskrifter se protokollets sista sida. 
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 Grundskolenämndens sammanträde den 13 april 2021 

Övriga närvarande 

Johan Skofteröd, utbildningsdirektör 

Anna-Karin Mäntylä, verksamhetschef  

Elin Lindelöw, verksamhetscontroller 

Thomas Mårdh, ekonomicontroller 

Jonas Westholm, verksamhetscontroller §1-3 

Annika Wensing Stjerngren, kostchef kostenheten §1-7 

Robert Lind, IT-support, kommunstyrelsens förvaltning §1-8 

Robert Rasmussen, personalföreträdare SACO/Lärarnas Riksförbund 

Joacim Lindström, personalföreträdare TCO/Lärarförbundet 

Agneta Sarenius Wickström, nämnd- och utredningssekreterare  

  



 

GRUNDSKOLENÄMNDEN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

  3 (28) 
 

 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 

    

 

 

 

 

BEVIS  
om justering av Grundskolenämnden protokoll 
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla 

 

Grundskolenämnden har sammanträtt den 13 april 2021 

Protokollet har justerats den  19 april 2021 

Anslaget sattes upp den 20 april 2021 

Anslaget tas ner den 12 maj 2021 

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den  12 maj 2021 

Den som vill läsa protokollet kan kontakta Barn- och utbildningsförvaltningen, 
registrator, Gymnasietorget 1, Huddinge 

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats  www.huddinge.se 

Agneta Sarenius Wickström 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  

Grundskolenämnden 13 april 2021 § 1   

    

    

 

 

 

Godkännande av föredragningslistan  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden fastställer dagordningen.  

De uppkomna övriga frågor från nämndens arbetsutskott kommer att besvaras under 

respektive ärende. 

Välkomna 

Ordförande hälsar nya ledamoten Gorges Barkho (KD) tillika 1:e vice ordförande 

samt ersättare Karl Rylander (V) välkomna till nämnden.  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 2   

    

    

 

 

 

Ekonomirapport  

Ekonomicontroller Thomas Mårdh redovisar ekonomirapport per mars 2021 för 

nämnden. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), ekonomicontroller Thomas Mårdh, 

Christopher Smith (L), verksamhetschef Anna-Karin Mäntylä och Victor Emanuel 

Mazilu (S).  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 3   

    

    

 

 

 

Information från förvaltningen 
 
Skolplaceringar inför läsåret 2021/2022 

Verksamhetscontroller Jonas Westholm ger en lägesrapport och informerar om 

processupplägg till nu och olika datumen gällande skolvalet. Jonas Westholm 

informerar vidare om utfall av omgång 1 och kommande planeringsupplägg samt 

reflektioner. Alla skolplaceringar beräknas att vara klara i mitten av maj. 

Verksamhetschef Anna-Karin Mäntylä informerar om: 

Nuläge i verksamheten 

Lägesrapport efter påsklovet på skolorna och verksamheterna på grund av Corona. Det är inga 

verksamheter stängda men läget är fortsatt ansträngt. Anna-Karin Mäntylä informerar vidare att 

högstadieskolorna fram till vecka 18 fortsatt kommer att ha en kombination av när-, distans och 

fjärrundervisning men att eleverna i årskurs 9 prioriteras för närundervisning. 

Lärarförbundets ranking år 2020 

Lärarförbundets rankning Bästa skolkommun sätter fokus på kommunernas viktiga 

roll som huvudmän för skolan. Huddinge kommun har gjort en förbättring till plats 

225 från plats 267. Verksamhetschef Anna-Karin Mäntylä ger några exempel på vad 

det kan handla om som har gett förbättringen. 

Elevhälsa i Huddinge 

En tidningsartikel som är kopplat elevhälsan i Huddinge med siffror som det är svåra 

att se vad de står för. Verksamhetschef Anna-Karin Mäntylä har sett artikeln idag och 

ska kolla upp detta.  

Skolmiljarden 

Regeringen har beslutat att möta den tuffa utmaning som covid-19-pandemin medfört 

och regeringen beslutade att förstärka det statliga stödet till skolväsendet med 1 

miljard kronor 2021. Huddinges del av Skolmiljarden är ca 12,9 mnkr. 

Verksamhetschef Anna-Karin Mäntylä och utbildningsdirektör Johan Skofteröd 

informerar att stödet i Huddinge kommer för barn- och utbildningsförvaltningens del 

att delas ut till årskurserna 6-9 i de kommunala skolorna. Det kommer att vara riktade 

insatser både kopplat socioekonomiskt och på betygsstatistik. Fördelningen är inte 

fastställd än. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), verksamhetschef Anna-Karin Mäntylä, 

verksamhetscontroller Jonas Westholm, Christopher Smith (L), personalföreträdare 

Joacim Lindström, utbildningsdirektör Johan Skofteröd och Sven Pernils (SD). 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 4   

    
Diarienummer GSN-2021/193.601    

 

 

 

Återkommande informationspunkt - Uppföljning av skol-
frånvaro   

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden har tagit del av informationen om uppföljning av skolfrånvaro 

 

Sammanfattning 

Inom ramen för förvaltningens återkommande rapportering redovisas sammanställda 

uppgifter om skolfrånvaron i grundskolan höstterminerna 2019 och 2020. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M) och Sven Pernils (SD).  

 
Beslutet ska skickas till 

Akten 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 5   

    
Diarienummer GSN-2021/210.601    

 

 

 

Återkommande informationspunkt - Viktiga insatser inom 
stödverksamhet  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden har tagit del av informationen viktiga insatser inom 

stödverksamhet. 

 

Sammanfattning 

Central elevhälsa stöttar skolorna i arbetet med det hälsofrämjande elevarbetet och 

den inkluderande lärmiljön. Insatser från Central elevhälsa syftar till att säkerställa 

alla elevers rätt till lärande och utveckling. Nämnden har i verksamhetsplan 2021 gett 

förvaltningen i uppdrag att ta fram en digital app för att säkerställa att elever skynd-

samt kan komma i kontakt med skolornas elevhälsa samt att fortbildningsinsatser 

genomförs kring elever med neuropsykiatriska funktionsnedsättningar, elever som är 

särskilt begåvade och högpresterande elever. Dessa uppdrag kommer Central elev-

hälsa ansvara för. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), Louise Rollins (MP), verksamhetschef 

Anna-Karin Mäntylä, personalföreträdare Joacim Lindström och Sven Pernils (SD). 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 6   

    
Diarienummer GSN-2021/205.601    

 

 

 

Återkommande informationspunkt – Patientsäkerhets-
berättelse för elevhälsans medicinska och psykologiska 
insatser år 2020  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden har tagit del av Patientsäkerhetsberättelse för elevhälsans 

medicinska- och psykologiska insatser år 2020. 

 

Sammanfattning 

Patientsäkerhetslagen (2010:659) berör verksamheter som regleras inom Hälso- och 

sjukvårdslagstiftningen. Inom elevhälsan finns yrkeskategorier som arbetar med 

uppgifter som är att betrakta som hälso- och sjukvård: sjuksköterskor, skolläkare och 

till viss del psykologer. 

I den framlagda Patientsäkerhetsberättelsen för 2020 redovisas hur det systematiska 

patientsäkerhetsarbetet inom elevhälsans medicinska- och psykologiska insatser 

bedrivits och vilka resultat som uppnåtts. 

 
Beslutet ska skickas till 

Akten 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 7   

    
Diarienummer GSN-2021/223.601    

 

 

 

Återkommande informationspunkt - Redovisning av ekologisk 
hållbarhet i grundskolan  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden har tagit del av redovisningen av ekologisk hållbarhet i 

grundskolan. 

 

Sammanfattning 

Under 2020 hade Huddinge kommun i sitt miljöprogram 2017-2021 och grundskole-

nämnden i sin verksamhetsplan mål kring ekologisk hållbarhet.  

Tre områden har följts upp på barn- och utbildningsförvaltningen: 

- Inköpt mängd kött och charkprodukter av nöt- och fläskkött i förhållande till den 

totala inköpsmängden livsmedel 

- Mängd matsvinn 

- Inköp av ekologiska livsmedel 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig verksamhetschef Anna-Karin Mäntylä, Rasmus Lenefors (S), 

Christopher Smith (L), Victor Emanuel Mazilu (S), Sven Pernils (SD) och kostchef 

kostenheten Annika Wensing Stjerngren. 

 

Under överläggningen föreslår Rasmus Lenefors (S), Karl Rylander (V) och Louise 

Rollins (MP) att deras första förslag till beslut är likalydande med förvaltningens 

förslag, men vill lägga till följande att-sats: 

 

Grundskolenämnden ger förvaltningen i uppdrag att återkomma med en fördjupad 

analys av skälen till varför utvecklingen på de tre områden som följs upp går åt fel 

håll samt redovisning av tänkta åtgärder. 

 
Propositioner 

Ordförande ställer förvaltningens förslag till beslut mot Rasmus Lenefors (S), Karl 

Rylander (V) och Louise Rollins (MP) förslag till beslut och finner att nämnden 

bifaller förvaltningens förslag. 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 7forts.   

    
Diarienummer GSN-2021/223.601    

 

 

 
Reservationer 

Rasmus Lenefors (S), Karl Rylander (V) och Louise Rollins (MP) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för eget förslag, GSN Bilaga § 7 

 

Bilaga   
Förslag från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet 

 
Beslutet ska skickas till 

Akten 

 
 



 
 
Huddinge kommun 
Grundskolenämnden 
2021-04-13 
 

FÖRSLAG 
 

Ärende 7: Återkommande informationspunkt – 
Redovisning av ekologisk hållbarhet i skolan 
 
Förslag till beslut 
 

• Grundskolenämnden har tagit del av Redovisning av ekologisk hållbarhet i 
grundskolan. 

• Grundskolenämnden ger förvaltningen i uppdrag att återkomma med en 
fördjupad analys av skälen till varför utvecklingen på de tre områden som 
följs upp går åt fel håll samt redovisning av tänkta åtgärder. 
 

Bakgrund 

Kött är ett av de livsmedel som ger störst klimatpåverkan. Det handlar både om 
resurs- och markanvändning och om biprodukter. En tredjedel av världens 
användbara jordyta nyttjas idag för köttproduktion och det krävs ca 15 000 liter 
vatten för att producera ett kilo kött. När de idisslande djuren som används i 
köttproduktionen växer upp skapar de också stora utsläpp av växthusgaser. Att 
minska köttkonsumtionen är därför en både bra och nödvändig klimatpolitik1.  
 
Att äta mindre kött är också viktigt för hälsan. Det finns flera studier som pekar 
på att en konsumtion av kött innebär hälsorisker. Sedan några år tillbaka klassar 
Världshälsoorganisationen (WHO) processat kött som cancerframkallande för 
människor2.  

Måltiderna i Huddinges skolor ska ge eleverna den energi och näring de behöver 
för att växa, utvecklas och orka koncentrera sig och lära under skoldagen. 
Livsmedelsverket har konstaterat att skollunchen är viktig för elevernas kognitiva 
prestationsförmåga. Skollunchen kan också påverka såväl negativa som positiva 

 
1 Våra matvanor viktiga för mindre klimatpåverkan – Naturvardsverket.se 
2 Cancer: Carcinogenicity of the consumption of red meat and processed meat – WHO.int 
 



känslor hos eleverna, beroende på om det är näringsriktig eller undermålig kost. 
Livsmedelsverkets kostråd för näringsriktiga och hälsosamma skolmåltider är 
bl.a. mer grönsaker, frukt och nötter och mindre rött kött och chark3.  
 
Av ovanstående skäl är det bra att grundskolenämnden arbetar för att Huddinges 
skolor ska minska andelen av de köttslag som har störst klimatpåverkan. Likaså 
att vi ska verka för att minska matsvinnet och öka andelen ekologiska produkter.  
 
Av samma skäl är det bekymmersamt att andelen kött med hög klimatpåverkan 
ökade i Huddinges grundskolor under 2020. Ökningen kan vid en första anblick 
uppfattas som liten, men vi måste ta den stora skillnaden i klimatpåverkan från 
olika proteinkällor i beaktande, vilket framgår av ärendets bilaga 1. Även en liten 
ökning innebär alltså en påtagligt negativ effekt. 
 
Gällande det ökade matsvinnet anges pandemin och den höga frånvaron som 
följt därav som en faktor, även om det inte beskrivs mer ingående. Beträffande 
andelen ekologiska livsmedel i Huddinges skolor har utvecklingen varit negativ 
under flera år.  
 
Att arbetet för ekologisk hållbarhet i kommunens största förvaltning går åt fel 
håll är problematiskt. Om vi som nämnd menar allvar med att uppnå de angivna 
målen behöver vi både få en fördjupad analys presenterad för oss såväl som de 
tänkta åtgärderna för att vända utvecklingen.   
 
För Socialdemokraterna För Vänsterpartiet För Miljöpartiet 
 
 
 
Rasmus Lenefors Karl Rylander  Louise Rollins 

 

 
3 Lunch och lärande – skollunchens betydelse för elevernas prestation och situation i klassrummet  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 8   

    
Diarienummer GSN-2021/151.601    

 

 

 

Avveckling av Skolstyrelsens samfond  

 
Grundskolenämndens beslut 

1. Grundskolenämnden godkänner förvaltningens redovisning av Stiftelsen 

skolstyrelsens samfond som nämnden har att förvalta. 

2. Grundskolnämnden ger förvaltningen i uppdrag att ansöka hos Länsstyrelsen om 

tillstånd att förbruka återstående kapital i Stiftelsen skolstyrelsens samfond samt att 

därefter ansöka om avveckling av Stiftelsen skolstyrelsens samfond. 

 

Sammanfattning 

Huddinge kommun har åtagit sig att förvalta Stiftelsen skolstyrelsens samfond. 

Stiftelsens kapital uppgår per 2020-12-31 till 141 205,75 kronor. Stiftelsen har inte 

haft någon värdeutveckling de senaste åren. Det har inte delats ut några stipendier 

under flera år vilket beror på att stiftelserna inte haft någon värdeutveckling på sitt 

kapital. 

 

Stiftelselagen styr hur avveckling och avregistrering av stiftelser hanteras. 

 

Förvaltningen föreslår att grundskolenämnden ger förvaltningen i uppdrag att ansöka 

hos Länsstyrelsen om tillstånd att förbruka återstående kapital i stiftelsen samt att 

därefter ansöka om avveckling av Stiftelsen skolstyrelsens samfond. Med ett sådant 

tillstånd kan återstående medel delas ut till verksamheter i stiftelsens anda. När 

stiftelsens kapital är slut kan förvaltaren begära hos Länsstyrelsen om avregistrering 

av stiftelsen. 

 
Beslutet ska skickas till 

Länsstyrelsen 
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Grundskolenämnden 13 april 2021 § 9   

    
Diarienummer GSN-2021/214.601    

 

 

 

Beslut att utse skolchef för grundskolan  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden beslutar att utse verksamhetschef för grundskolan till ny 

skolchef för grundskolenämndens verksamhetsområde. 

 

Sammanfattning 

Enligt 2 kap. 8a § i skollagen (2010:800) ska huvudmannen utse en eller flera 

skolchefer i sin organisation. Skolchefens primära uppgift är att biträda huvudmannen 

med att tillse att de föreskrifter som gäller för utbildningen följs i huvudmannens 

verksamhet inom skolväsendet. 

 

Grundskolenämnden beslutade i ärende GSN-2018/1864 att utse utbildningsdirektör 

för barn- och utbildningsförvaltningen till skolchef för verksamhetsområdet 

grundskola. Mot bakgrund av den omfattande delegation från ansvarig politisk nämnd 

som skolchefsuppdraget innebär ser förvaltningen ett behov av att skolchef för 

grundskolenämndens verksamhetsområde är den chef som arbetar närmast 

verksamhetsformen. Förvaltningen föreslår därmed grundskolenämnden att utse 

verksamhetschef för grundskolan till skolchef för grundskolenämndens 

verksamhetsområde i stället för utbildningsdirektör. Skolchefens ansvarsområde ska 

inbegripa samtliga skolformer som   grundskolenämnden är huvudman för. 

  

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M) och utbildningsdirektör Johan Skofteröd. 

 
Beslutet ska skickas till 

Akten 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 10   

    
Diarienummer GSN-2021/233.601    

 

 

 

Detaljplan för Generatorn 2 i Flemingsberg, Standard 
förfarande  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden godkänner förvaltningens synpunkter och överlämnar tjänsteutlåtandet som 

nämndens yttrande till kommunstyrelsen. 

 

Sammanfattning 

Detaljplanens syfte är att möjliggöra för ny bebyggelse inom den nya stadsdelen 

Flemingsbergsdalens mest centrala och täta delar. Den nya bebyggelsen ska i 

huvudsak rymma kontor och centrumverksamhet men ger även möjlighet till 

bostäder, vård, hotell och utbildning (gymnasium och högre utbildning). Inga 

grundskolor planeras inom detaljplanen. 

 

Bebyggelsens entréplan skall innehålla centrumändamål och skall vara till största 

delen uppglasad, entréer skall gestaltas tydligt avskiljbar mot resterande fasad och 

med väl utformade detaljer. Byggnaden skall i huvudsak utföras med en fasad i tegel 

eller naturstenskaraktär. 

 

Planens syfte är även att reglera befintligt och planerat torg som angränsar i väster 

och söder om kvarteret som allmän platsmark för att tillskapa ett attraktivt stråk 

mellan Södra entrén och Flemingsbergsdalen. 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Samhällsbyggnadsavdelningen 

Akten 
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Grundskolenämnden 13 april 2021 § 11   

    
Diarienummer GSN-2021/211.601    

 

 

 

Detaljplan för Solgård 1:1 med flera  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden godkänner förvaltningens synpunkter och överlämnar tjänsteutlåtandet som 

nämndens yttrande till kommunstyrelsen. 

 

Sammanfattning 

Trafikverket planerar att bygga en ny kapacitetsstark väg som kopplar ihop väg 73 

(Nynäsvägen), väg 226 (Huddingevägen) och väg E4/E20. Projektet heter 

Tvärförbindelse Södertörn och syftar till att förbättra resmöjligheterna i Södertörn. 

Trafikverket uppför en vägplan med tillhörande miljökonsekvensbeskrivning som 

redovisar den nya vägens utformning, påverkan och planerade skyddsåtgärder. 

 

För att Trafikverket ska kunna genomföra projekt Tvärförbindelse Södertörn uppför 

Huddinge kommun en ny detaljplan i området kring Solgård. Den nya detaljplanen 

behöver bland annat reglera andra höjder på vägen än vad gällande detaljplan medger, 

reglera att vägen får gå i tunnel under järnvägen och hantera buller vid flertalet 

bostäder. Vidare behöver detaljplanen reglera en kommunal väg som passerar över 

Tvärförbindelse Södertörn och möjliggöra för ett uppförande av en vall mot 

Flemingsbergsvikens våtmarksområde. 

  

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M) och Louise Rollins (MP). 

 
Protokollsanteckningar 

Louise Rollins (MP) lämnar bifogad protokollsanteckning till protokollet, GSN 

Bilaga § 11. 

 
Bilaga  

Protokollsanteckning från Miljöpartiet 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Samhällsbyggnadsavdelningen 

 
 



 
 Huddinge Kommun 

  
Grundskolenämnden 
2021-04-13 
  
Protokollsanteckning 
Ärende 11: Detaljplan för Solgård 1:1 med flera 

I planbeskrivningen kan man läsa att Tvärförbindelse Södertörn är av riksintresse och bedöms 
därmed vara av större vikt än den påverkan som görs i natur-, kulturhistoriska- och 
rekreationsmiljöerna. Miljöpartiet vill påpeka att vi har en klimatlag som medför att regeringen har 
en skyldighet att utgå från klimatmålen som riksdagen har antagit, bland annat att utsläpp från 
inrikes transporter ska ha minskat med 70% år 2030 och att Sverige ska ha noll nettoutsläpp 2045. 
Det innebär att denna väg, som skulle öka mängden motortrafik och därmed utsläppen, inte ska 
byggas. Om vi inte behöver planera för att Tvärförbindelse Södertörn ska byggas har vi möjlighet 
att planera en bättre miljö för barnen i detta område.

I Flemingsbergsdalen planeras tät bebyggelse av bland annat bostäder och arbetsplatser. Lokal för 
skola är olämpligt nära motortrafikled, bland annat på grund av buller och partiklar. Speciellt vid 
tunnelmynningen som det planeras för i detta område där partikelhalten är extra hög. Om 
Tvärförbindelse Södertörn inte blir av vore norra Flemingsbergsdalen dock en bra plats för en 
skola, där barnen kan få tillräcklig friyta och ha nära till naturupplevelser, vilket är extra angeläget 
för de barn som bor i tätbebyggt område. Dessutom skulle integrationen mellan invånare i Solgård 
och Flemingsbergsdalen gynnas.

Även om Huddinge kommun nu behöver uppföra ny detaljplan för att Trafikverket ska kunna 
genomföra projektet, behöver vi även planera för hur det blir när Tvärförbindelse Södertörn inte blir 
av.

För Miljöpartiet de gröna 
Louise Rollins 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 12   

    
Diarienummer GSN-2021/215.601    

 

 

 

Remiss - Detaljplan för Lövdungen 2, normalt planförfarande  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden godkänner förvaltningens synpunkter och överlämnar tjänsteutlåtandet som 

nämndens yttrande till kommunstyrelsen. 

 

Sammanfattning 

Detaljplanen syftar till att möjliggöra ett flerbostadshus med cirka 85 lägenheter i 

området beläget nordost om Häradsvägen, intill cirkulationsplatsen där Häradsvägen 

och Gamla Södertäljevägen möts. Ny bebyggelse syftar till att bidra med en 

stadsmässig utformning som definierar platsen i centrala Segeltorp. Detaljplanen 

möjliggör för bostäder med lokaler i bottenvåningen mot Häradsvägen. Detaljplanen 

syftar också till att möjliggöra för en parkyta med lekplats som ersätter den tidigare 

grusplanen inom planområdet. Ny park och nya bostäder ska med en medveten 

gestaltning bidra med nya målpunkter i området. 

 

Detaljplanen är ute på granskning vilket innebär att det är andra och sista instansen 

där man kan lämna synpunkter. Barn- och utbildningsförvaltningen har tidigare 

inkommit med ett remissvar under samrådstiden. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), Rasmus Lenefors (S) och Jan Nordström 

(S). 

 
Protokollsanteckningar 

Rasmus Lenefors (S), Karl Rylander (V) och Louise Rollins (MP) lämnar en 

gemensam bifogad protokollsanteckning till protokollet, GSN Bilaga § 12 

 
Bilaga 

Protokollsanteckning från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Samhällsbyggnadsavdelningen 

Akten 

 
 



 
 
Huddinge kommun 
Grundskolenämnden 
2021-04-13 
 

PROTOKOLLSANTECKNING 
 

Ärende 12: Remiss – Detaljplan för Lövdungen 2 

Det råder brist på skolplatser i samtliga delar av Huddinge, inklusive Segeltorp. 
Orsaken till det är att Huddinge under alldeles för lång tid har byggt alldeles för 
få skolor. Bristen på skolplatser är skälet till att så många barn i Huddinge har 
långt till sin skola, att yngre syskon inte får plats på samma skola som ett äldre 
syskon, att barnen ibland har så lite som 25 minuter på sig i lunchmatsalen, att 
det förekommer skolor som har klasser med 30 eller fler barn, osv.  
 
Gång på gång har vi sett hur Huddinges olika områden har växt utan att skolor 
och annan grundläggande samhällsservice har tillkommit förrän långt senare. 
Högmora är ett av de senare exemplen men det finns många fler. Därför är det 
helt nödvändigt att nu planera för de många skolor som behövs i kommunen.  
 
Tjänsteutlåtandet i det här ärendet bedömer att uppförandet av Långsjöskolan 
innebär att det inte kommer finnas behov av ytterligare skolplatser i Segeltorp. 
Vi hoppas att det är en korrekt bedömning, men vill samtidigt flagga för riskerna 
ifall det skulle visa sig att inte stämma. Det var svårt att få fram en tomt till 
Långsjöskolan och om de nuvarande prognoserna vad gäller behov av skolplatser 
skulle slå fel kommer vi på nytt att stå inför en svår situation.  

Utbildning är en grundsten för alla människors frihet. Därför är ett överordnat 
mål för oss att alla elever bosatta i Huddinge ska erbjudas plats i en skola som 
håller hög pedagogisk kvalitet. För att nå detta mål och för att Huddinge ska vara 
en kommun som är bra att leva, bo och arbeta i är det helt nödvändigt att 
Huddinge klarar skolutbyggnaden. 

För Socialdemokraterna För Vänsterpartiet För Miljöpartiet 
 
 
 
Rasmus Lenefors Karl Rylander Louise Rollins  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 13   

    
Diarienummer GSN-2021/159.601    

 

 

 

Remiss - Samråd utvecklingsplaner för Kungens kurva, 
Vårby, Flemingsberg och Sjödalen-Fullersta med fokus på 
centrala Huddinge  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden godkänner förvaltningens synpunkter och överlämnar tjänsteutlåtandet som 

nämndens yttrande till kommunstyrelsen. 

 

Sammanfattning 

Utvecklingsplanerna visar möjlig utveckling för Kungens kurva, Vårby, Flemings-

berg och Sjödalen-Fullersta fram till år 2050 eller ännu längre fram i tiden. Planerna 

fyller glappet mellan kommunens översiktsplan och de efterföljande detaljplanerna. 

Planerna vägleder utvecklingen på ett mer direkt och konkret sätt än vad översikts-

planen gör men är samtidigt inte så detaljerad som ett detaljplaneprogram eller en 

detaljplan. Utvecklingsplanen är liksom kommunens översiktsplan inte juridiskt 

bindande. 

 

Utvecklingsplanerna redovisar de stora strukturerna som inte kan avgöras i enskilda 

samhällsbyggnadsprojekt. Planerna redovisar bebyggelsestruktur, infrastruktur och 

grön- och blåstruktur på en översiktlig strategisk nivå. Planerna ger också förslag till 

hur staden ska möbleras med olika typer av innehåll som offentlig och kommersiell 

service, mötesplatser med mera. Utvecklingsplanerna ska vara garanten för att de 

delar som sedan byggs var för sig passar ihop och skapar en attraktiv plats där 

människor vill leva, driva sina företag eller besöka.  

Utvecklingsplanerna bygger på en visionsstyrd planering med ett antal strategier och 

delstrategier som förhåller sig till övergripande styrdokument och principerna för 

hållbar utveckling. Strategierna ska vara vägledande i den fortsatta planeringen. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), Rasmus Lenefors (S) och Louise Rollins 

(MP). 

 
Protokollsanteckningar 

Rasmus Lenefors (S) och Louise Rollins (MP) lämnar varsin bifogad protokolls-

anteckning till protokollet, GSN Bilaga § 13:1, GSN Bilaga § 13:2 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 13 forts.   

    
Diarienummer GSN-2021/159.601    

 

 

 

Bilagor   

Protokollsanteckningar från Socialdemokraterna och Miljöpartiet 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Samhällsbyggnadsavdelningen 

Akten 

 
 



 
 
Huddinge kommun 
Grundskolenämnden 
2021-04-13 
 

PROTOKOLLSANTECKNING 
 

Ärende 13: Remiss – Samråd utvecklingsplaner för 
Kungens Kurva, Vårby, Flemingsberg och Sjödalen 
Fullersta med fokus på centrala Huddinge 

Det råder brist på skolplatser i samtliga delar av Huddinge. Orsaken till det är att 
Huddinge under alldeles för lång tid har byggt alldeles för få skolor. Bristen på 
skolplatser är skälet till att så många barn i Huddinge har långt till sin skola, att 
yngre syskon inte får plats på samma skola som ett äldre syskon, att barnen 
ibland har så lite som 25 minuter på sig i lunchmatsalen, att det förekommer 
skolor som har klasser med 30 eller fler barn, osv. Gång på gång har vi sett hur 
Huddinges olika områden har växt utan att skolor och annan grundläggande 
samhällsservice har tillkommit förrän långt senare. Högmora är ett av de senare 
exemplen men det finns många fler.  
 
Huddinge står inför en fortsatt kraftig expansion de kommande decennierna och 
det är helt nödvändigt att nu planera för de många skolor som behövs i 
kommunen. Socialdemokraterna välkomnar därför att tjänsteutlåtandet 
framhåller att behovet av grundskoleplatser måste bevakas så att planeringen 
sker med rätt antal platser och i geografiska lägen som möter de faktiska 
behoven. Likaså att det behöver avsättas tillräckligt med yta för behoven så att 
det blir sammanhängande och funktionella skolgårdar utan t.ex. korsande gång- 
och cykelvägar. Det är en viktig aspekt för barnens trygghet såväl som för deras 
möjlighet till lek, rörelse och aktiviteter.  
 
Även behovet av att skapa säkra skolvägar bör framhållas. Det är bra att 
kommunen inom ramen för arbetet med säkra skolvägar verkar för att få fler 
barn att gå och cykla till skolan. Samtidigt, som Socialdemokraterna bl.a. har lyft i 
en motion om att öka säkerheten på Trångsunds skolvägar, finns det behov av 
fler insatser.  
 
När kommunen nu står inför att bygga många nya skolor behöver frågor som att 
skapa säkra stråk till skolorna – gällande exempelvis trottoarer, sikt och belysning 
– vara prioriterade. Vi delar också uppfattningen att frågor som buller- och 



partikelnivåer, och tillräckliga grönytor och lekparker samt friytor på 
skolgårdarna är viktiga och behöver bevakas i kommande planering. 

För Socialdemokraterna  
 
 
 
Rasmus Lenefors  



 
 Huddinge Kommun 

  
Grundskolenämnden 
2021-04-13 
  
Protokollsanteckning 
Ärende 13: Remiss - Samråd utvecklingsplaner för Kungens kurva, Vårby, Flemingsberg och 
Sjödalen-Fullersta med fokus på centrala Huddinge 

Miljöpartiet instämmer i förvaltningens synpunkter men önskar tillägga följande.

Utvecklingsplanerna visar möjlig utveckling till 2050 eller ännu längre fram i tiden. Samhället 
kommer då av hållbarhetsskäl se annorlunda ut. Vi kommer behöva ha uppnått cirkulär ekonomi 
och noll nettoutsläpp. Om mänskligheten inte lyckats stoppa klimatkrisen kommer klimatet vara 
varmare och problem med torka och översvämningar kan öka. Vissa områden i världen där det 
idag bor många människor kommer bli obeboeliga, kanske behöver då fler bo på våra breddgrader.

Först vill vi ifrågasätta om människor kommer vilja bo så tätt som det planeras för i dessa 
utvecklingsplaner. Men om vi för att leva resurssnålt och på grund av befolkningsökning behöver 
bo mer tätt är det viktigt att vi ser till att barn och ungdomar får det utrymme de behöver, så de kan 
röra sig, låta eller få lugn och ro. Kommunen behöver ordna med icke-kommersiella platser där de 
får ta plats och kan utöva sport, kultur, läxläsning eller avslappning. Grundskolenämnden behöver 
samarbeta med kultur- och fritidsnämnden i dessa frågor. Elevers möjlighet till bra resultat i 
skolarbetet påverkas också av deras mående och fritidssysselsättningar. Skolbyggnader och 
skolgårdar behöver ha större ytor, som även kan användas utanför skoltid till exempelvis idrott, 
kulturskola och läxläsning. Föreningarnas hus och kulturhus där ungdomar är välkomna bör finnas 
i åtminstone något av dessa områden.

Utvecklingsplanerna behöver utgå från barnens behov i första hand och eftersom vi 2050 inte 
kommer ägna oss åt shopping av nyproducerat i lika hög utsträckning som idag och 
Tvärförbindelse Södertörn inte bör byggas frigörs ytor så vi istället kan skapa miljöer som är bra för 
barn.

För Miljöpartiet de gröna 
Louise Rollins 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 14   

    
Diarienummer GSN-2021/91.601    

 

 

 

Revisionsrapport: Granskning av biblioteksverksamheten  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden godkänner förvaltningens synpunkter och överlämnar 

tjänsteutlåtandet som nämndens yttrande till kommunstyrelsen. 

 

Sammanfattning 

De förtroendevalda revisorerna i Huddinge kommun har gett revisions- och 

rådgivningsföretaget KPMG AB i uppdrag att granska biblioteksverksamheten i 

kommunen. 

 

Granskningens syfte har att bedöma om berörda nämnder har en effektiv och 

ändamålsenlig styrning, ledning och uppföljning som bidrar till en tillfredsställande 

lagefterlevnad, kvalitet och måluppfyllelse i kommunens biblioteksverksamhet. 

 

Revisorernas sammanfattande bedömning är att grundskolenämndens styrning, 

ledning och uppföljning inte säkerställer att kommunen lever upp till skollagens och 

biblioteksprogrammets krav på skolbibliotek. Därtill görs bedömningen att 

samarbetet mellan folkbiblioteken och skolorna inte fungerar på ett helt tillfreds-

ställande sätt. 

 

Under hösten 2021 kommer förvaltningen att starta ett nätverk för skolbibliotek. 

Nätverkets uppdrag kommer att innefatta att definiera en basnivå avseende analoga 

och digitala medier, samt att ta fram förslag till nyckeltal för bemanning på skol-

biblioteken i kommunen. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), Rasmus Lenefors (S), verksamhets-

controller Elin Lindelöw, Christopher Smith (L) och verksamhetschef Anna-Karin 

Mäntylä. 

 
Protokollsanteckningar 

Rasmus Lenefors (S), Karl Rylander (V) och Louise Rollins (MP) lämnar en 

gemensam bifogad protokollsanteckning till protokollet, GSN Bilaga § 14 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 14 forts.   

    
Diarienummer GSN-2021/91.601    

 

 

 

Bilaga   

Protokollsanteckning från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Akten 

 
 



 
 
Huddinge kommun 
Grundskolenämnden 
2021-04-13 
 

PROTOKOLLSANTECKNING 
 

Ärende 14: Revisionsrapport: Granskning av 
bibliotektsverksamheten 

Biblioteket är en fristad, ett rum öppet för alla, som ger fri tillgång till litteratur 
och information. Här kan var och en, oavsett bakgrund, söka kunskap och ta del 
av kulturupplevelser.  
 
Allas möjlighet till delaktighet i samhällslivet och fri åsiktsbildning är grunden för 
vår demokrati. Det är också grunden för bibliotekens verksamhet. Svenska 
skolbarns läsintresse har sjunkit under senare decennier och tillgång till 
bibliotekens breda utbud av litteratur är således viktig för att stimulera och 
utveckla elevernas läsning. 
 
Vi välkomnar därför att det har skett en granskning av biblioteksverksamheten i 
kommunen. Det är viktigt att klarlägga huruvida det sker en effektiv och 
ändamålsenlig styrning, ledning och uppföljning som bidrar till att vi lever upp till 
lagstadgade krav och når den kvalitet och måluppfyllelse som vi ska i 
kommunens biblioteksverksamhet. 
 
Revisorernas sammanfattande bedömning är att grundskolenämndens styrning, 
ledning och uppföljning inte säkerställer att kommunen lever upp till skollagens 
och biblioteksprogrammets krav på skolbibliotek. Det är allvarligt. Likaså är det 
problematiskt att samarbetet mellan folkbiblioteken och skolorna inte fungerar 
på ett tillfredsställande sätt. Alla elevers tillgång till böcker är en viktig del i att 
göra skolan mer jämlik. 

Därför är det både nödvändigt och bra att nämnden kommer att genomföra ett 
antal insatser för att åtgärda de problem som identifierats, däribland att 
upprätta ett nätverk för skolbibliotek och utveckla formerna för samverkan med 
kommunens folkbibliotek.  
 
Att säkerställa att skollag och kommunens biblioteksprogam följs är för oss en 
självklarhet. Vi vill också att alla Huddinges elever ska kunna ta del av 



bibliotekens berikande värld på likvärdiga villkor. Vi ser därför fram emot att följa 
upp det här arbetet. 

För Socialdemokraterna För Vänsterpartiet För Miljöpartiet 
 
 
 
Rasmus Lenefors Karl Rylander Louise Rollins  



 

GRUNDSKOLENÄMNDEN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

  21 (28) 
 

 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 

    

 

 

 
Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 15   

    
Diarienummer GSN-2021/216.601    

 

 

 

Remiss av SOU 2020:79 delbetänkandet Effektivare tillsyn 
över diskrimineringslagen – aktiva åtgärder och det 
skollagsreglerade området  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden godkänner förvaltningens synpunkter och överlämnar 

tjänsteutlåtandet som nämndens yttrande till kommunstyrelsen. 

 

Sammanfattning 

Huddinge kommun har fått delbetänkandet ”Effektivare tillsyn över 

diskrimineringslagen aktiva åtgärder och det skollagsreglerade området” på remiss 

från Arbetsdepartementet. 

Delbetänkandet innehåller två delar. Den första delen handlar om att analysera om 

nuvarande bestämmelser om tillsyn i diskrimineringslagen (DL) avseende aktiva 

åtgärder är ändamålsenliga för en effektiv efterlevnad av lagen. Den andra delen 

analyserar hur tillsynen över bestämmelserna i DL när det gäller det skollagsreglerade 

området i sin helhet kan flyttas från Diskrimineringsombudsmannen (DO) till Statens 

skolinspektion. 

Betänkandet har gått på intern remiss till förskolenämnden, grundskolenämnden samt 

gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden. 

Barn- och utbildningsförvaltningen ställer sig positiv till föreslagna ändringar som rör 

skollagsreglerad verksamhet och gör bedömningen att förslagen som presenteras i 

betänkandet leder till en stärkt ställning för barn och elever som utsätts för 

diskriminering och trakasserier inom skolan. 

Skolverket har tidigare tillhandahållit Allmänna Råd om arbetet vilket förvaltningen 

förutsätter kommer återupptas om ansvaret för tillsynen läggs över på 

Skolinspektionen. Allmänna Råd beskriver hur någon kan eller bör göra för att 

uppfylla en bindande regel i en lag, förordning eller föreskrift. 

 
Beslutet ska skickas till 

Akten 

Kommunstyrelsen 
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Grundskolenämnden 13 april 2021 § 16   

    

    

 

 

 

Fyllnadsval till arbetsutskottet  

 
Grundskolenämndens beslut 

1. Nämnden entledigar Dennis Ullström (KD) och Tove Axelsson (S) från uppdraget 

som ledamot respektive ersättare i grundskolenämndens arbetsutskott. 

2. Nämnden beslutar att välja Gorges Barkho (KD) och Fredrik Fjällström (S) till 

uppdraget som ledamot respektive ersättare i grundskolenämndens arbetsutskott. 

Bakgrund 

1:e vice ordförande Gorges Barkho (KD) föreslås ersätta Dennis Ullström (KD) som 

ledamot och Fredrik Fjällström (S) föreslås ersätta Tove Axelsson (S) som ersättare i 

grundskolenämndens arbetsutskott. Både Dennis Ullström (KD) Tove Axelsson (S) 

har avsagt sig sina uppdrag i grundskolenämnden. 

 

Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M) och Rasmus Lenefors (S). 

 
Beslutet ska skickas till 

Gorges Barkho 

Fredrik Fjällström 

Administrativa sektionen Kommunstyrelsens förvaltning 
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Redovisning av delegationsbeslut  

 
 Grundskolenämndens beslut 

Nämnden godkänner redovisningen av delegationsbeslut. 

Jelena Drenjanin (M) anmäler 5 ordförandebeslut som hon har fattat i egenskap av 

ordförande som gäller tillfälligt delvis stänga Mörtvikskolan, tillfälligt delvis stänga 

Solfagraskolan, delvis stängning av Glömstaskolan, tillfälligt delvis stänga Skogskällan 

F-3 samt entledigande samt förordnande av dataskyddsombud för grundskolenämnden. 

Nämndens ordförande äger rätt att på nämndens vägnar fatta beslut i ärenden som är så 

brådskande att nämndens beslut inte kan avvaktas. Sådant beslut ska anmälas vid 

nämndens nästa sammanträde. 

 
PUNKT 

 
ÄRENDEGRUPP 

 
BESLUTANDE 

 
NUMMER 

A Allmänna ärenden   

A21 Lämna yttranden i barn- och 

elevärenden till andra myndigheter  

 

Verksamhetschef 

grundskola 

 

GSN-2020/1675.602 

GSN-2020/1683.602 

GSN-2020/1854.602 

GSN-2020/1967.602 

GSN-2021/140.602 

GSN-2021/226.602 

GSN-2021/231.602 

B HR-ärenden   

B3 Förordnande av vikarie för biträdande 

utbildningsdirektör, avdelningschef 

och verksamhetschef 

Utbildningsdirektör GSN-2021/115.193 

E Skolplikt och rätt till utbildning   

E2 Beslut om uppskjuten skolplikt till det 

kalenderår barnet fyller 7 år 

Enhetschef Placering 

och samordning 

GSN-2021/160.636 

GSN-2021/163.636- 

GSN-2021/168.636 

GSN-2021/181.636 

GSN-2021/252.636 
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F Grundskoleverksamhet - 
Grundskola 

  

F9 Beslut att anordna och bevilja 

skolskjuts 

Utredare med ansvar 

för skolskjuts 
2021/00014  

2021/00015 

2021/00026-  

2021/00028 

2021/00031  

2021/00032  

2021/00035-  

2021/00037 

2021/00043  

2021/00048-  

2021/00050  

2021/00052-  

2021/00058  

2021/00060  

2021/00061  

2021/00063-  

2021/00068  

2021/00070-  

2021/00072 

2021/00075  

2021/00079  

2021/00080  

2021/00082-  

2021/00089  

2021/00092-  

2021/00098  

2021/00101-  

2021/00105 

2021/00108-  

2021/00114  

2021/00118  

2021/00119  

2021/00126  

2021/00127  

2021/00129  

2021/00131-  

2021/00134 

2021/00140-  

2021/00142  

2021/00136  

2021/00137  

2021/00139  

2021/00143  
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2021/00147  

2021/00173  

2021/00175  

2021/00178  

2021/00182  

2021/00196  

2021/00210  

2021/00213  

2021/00214  

2021/00218  

2021/00219  

2021/00221  

2021/00226  

2021/00228  

2021/00231-  

2021/00233 

2021/00235  

2021/00238  

2021/00240-  

2021/00244  

2021/00247  

2021/00249-  

2021/00252 

2021/00254-  

2021/00257  

2021/00261  

2021/00282  

2021/00283  

2021/00285  

2021/00307  

2021/00315  

2021/00346  

2021/00363  

2021/00400  

2021/00401  

2021/00402  

2021/00404  

2021/00430  

2021/00435  

2021/00436  
 

F 9.1 Yttrande vid överklagande av F 9 Enhetschef placering 

och samordning 

GSN-2021/41 

GSN-2021/108 

GSN-2021/109 

GSN-2021/158 
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F16 Beslut om tilläggsbelopp för elev med 

omfattande behov av särskilt stöd i 

grundskola i enskild verksamhet 

 

 

 

Enhetschef Ersättning 

och utredning 

GSN-2021/84.636 

GSN-2021/203.636 

H Grundskoleverksamhet - 
grundsärskola 

 
 
 

 

H 2 Beslut om mottagande av barn i 

grundsärskolan 

Enhetschef ersättning 

och utredning 

GSN-2021/103.636 

GSN-2021/239.636 

GSN-2021/260.636 

H 18 Beslut att frångå vårdnadshavares 

önskemål om placering vid en 

grundsärskola, med hänvisning till att 

den önskade placeringen skulle 

medföra att en annan elevs berättigade 

krav på placering vid en skolenhet nära 

hemmet åsidosätts  

Enhetschef ersättning 

och utredning  

 

GSN-2021/269.636- 

GSN-2021/272.636 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 13 april 2021 § 18   

    
Diarienummer GSN-2021/152.601    

 

 

 

Delgivningar till nämnd april 2021  

 

Kommunfullmäktiges beslut den 8 mars 2021 

§ 15 Befrielse från förtroendeuppdrag 

§ 16 Val, fyllnadsval och fyllnadsnomineringar 

Kommunfullmäktiges beslut den 8 februari 2021 

§ 7 Godstrafikplan för Huddinge kommun 

§ 11 Måltidspolicy för Huddinge kommun 

§ 12 Befrielse från förtroendeuppdrag 

§ 13 Val, fyllnadsval och fyllnadsnomineringar 

Kommunstyrelsens beslut den 1 februari 2021 

§ 7 Utvecklingsplan Flemingsberg - beslut om samråd 

§ 8 Utvecklingsplan Vårby – beslut om samråd 

§ 9 Utvecklingsplan Kungens Kurva – beslut om samråd 

§ 10 Utvecklingsplan för kommundelarna Sjödalen och Fullersta med fokus på 

centrala Huddinge – beslut om samråd 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 27 januari 2021 

§ 8 Rätt att underteckna handlingar inom kommunstyrelsens verksamhetsområde 

2021 
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Övriga frågor  

Inga övriga frågor anmälda vid dagens sammanträde. 

 

 
 

 


